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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   28 d’abril de 2015 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Bartomeu Gili Nadal,   batle 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Jaume Alzamora Riera,  regidor  
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
Antònia Llull Ferrer,   regidora 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 14 de maig de 2014 i de 31 de març de 2015. 
2. Aprovació provisional, si s’escau, del Reglament municipal regulador del Parc Verd d’Artà. 
3. Aprovació, si s’escau, del Pla integral de turisme d’Artà 2015. 
4. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les Illes, 
UIA i PSOE per demostrar el rebuig a la privatització del Registre Civil. 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les Illes, 
UIA i PSOE relativa a l’arribada dels canals en llengua catalana a través de la TDT. 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les Illes i 
PP relativa al manteniment de la delimitació de la servitud de protecció a la illeta del Molí d’en Regalat. 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal PSOE relativa a la paralització del 
Projecte de reforma de la Llei 43/2003, de monts, i que aquesta llei continuï preservant i protegint el 
territori tal com ha fet fins ara. 
8. Aprovació, si s’escau, del Plec de clàusules administratives particulars i del Plec de prescripcions 
tècniques que han de regir el contracte mixt de serveis energètics i manteniment integral amb garantia 
total de les instal·lacions de producció d’energia tèrmica al Poliesportiu Na Caragol. 
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de març de 2015. 
10. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 14 de maig de 2014 i de 31 de març de 2015 
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En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als 
membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions de 14 de maig 
de 2014 i de 31 de març de 2015, de les quals se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a 
cada regidor per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és 
el cas. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els 
assistents, aprovar les actes de les sessions de 14 de maig de 2014 i de 31 de març de 2015. 
 
 
A continuació, el batle  diu que s’ha de tractar una moció que no figura en l’ordre del dia, que s’ha de 
votar la seva inclusió i que s’ha de debatre, si n’és el cas. Afegeix que es tracta l’assistència de públic 
interessat en escoltar aquest punt de l’ordre del dia. 
 
M1. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal de suport a la 
sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i Font relativa a l’ampliació de l’oferta formativa 
 
A continuació, els reunits voten la  urgència i acorden, per unanimitat, la inclusió en l’ordre del dia de la 
Moció que presenta l’Equip de Govern municipal de suport a la sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i 
Font relativa a l’ampliació de l’oferta formativa. 
 
Tot seguit, el batle llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
L’oferta formativa de l’IES Llorenç Garcias i Font (Artà) es concreta en dos cicles formatius de grau 
mitjà, el d’Administració i Gestió i el d’Activitats Fisicoesportives en el Medi Natural; un cicle 
formatiu de grau superior d’Administració i Finances; i una FPB de Serveis Administratius. 

 
Fins ara, aquesta oferta podia satisfer la demanda de l’alumnat de la nostra zona, però, ara mateix, 
sembla que les seves necessitats estan canviant. Aquest fet es manifesta, d’una banda, en la reducció de 
la matrícula lligada als cicles formatius d’Administració i Gestió, que a l’IES d’Artà s’ofereix de 
manera completa, és a dir, des de la  formació professional bàsica (FPB) fins al cicle de grau superior; i, 
d’una altra banda, en l’augment més que considerable de la demanda del cicle formatiu (CF) 
d’Activitats Fisicoesportives durant els darrers anys, la qual cosa va fer que, en el seu moment, l’equip 
directiu del centre, amb el vistiplau del Consell Escolar, sol·licitàs a la Conselleria l’augment d’aquest 
cicle en un segon grup.  
 
Per aquest motiu, i d’acord amb la petició de l’IES, pensam que és més que necessari replantejar l’oferta 
formativa de l’IES Llorenç Garcias i Font i introduir-hi els canvis necessaris perquè sigui una oferta 
més lligada amb les especificitats del nostre municipi. Així, entenem que el camí més adequat seria, 
d’una banda, ampliar amb un altre grup el  cicle formatiu de grau mitjà d’Activitats Fisicoesportives en 
el Medi Natural i completar-lo amb el cicle superior i, d’una altra banda, canviar la FPB de Serveis 
Administratius per la FPB d’Agrojardineria i Composicions Florals. 
 
Quant al CF d’Activitats Fisicoesportives en el Medi Natural, i segons la informació de què disposam, 
cal dir que, actualment, el cicle presenta una matrícula de 25 alumnes i que ja fa més de dos cursos 
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consecutius que el nombre de persones que queden sense plaça és més que suficient per poder optar a un 
altre grup, un augment que, d’entrada, significaria la dotació de dos professors i mig més en l’assignació 
de les quotes per al proper curs. 
 
Així mateix, cal destacar que, si es pogués consolidar la matrícula d’un segon grup, aquesta oferta de 
cicles es podria completar amb la implantació del cicle formatiu de la mateixa família professional de 
grau superior, Tècnic Superior en Animació d’Activitats Físiques i Esportives, i, d’aquesta manera, es 
podrien atendre algunes de les demandes socioeducatives i laborals de la comarca de Llevant. 
 
Pel que fa a la justificació d’aquest cicle de grau superior, cal fonamentar-la en els motius següents: 
 
a) L’àmbit professional i de treball on aquest tècnic podria exercir la seva activitat està lligat al context 
que és més present a la zona on està ubicat el nostre centre, això és empreses turístiques (hotels, 
càmpings, albergs, cases de colònies), agències de viatges, etc., és a dir, al sector de l’esport, de l’oci i 
del lleure, tot prestant serveis d’acompanyant a clients particulars, residents o grups organitzats que 
desitgin realitzar activitats ludicoesportives que es desenvolupin en el medi natural, en el medi terrestre 
en general, etc.  

 
b) Aquesta activitat s’adequa a les característiques naturals i mediambientals del municipi d’Artà per la 
considerable extensió territorial dels espais naturals que no han sofert l’impacte de la urbanització 
massiva d’ús turístic i pels recursos mediambientals de què disposa, sobretot dels que es deriven del 
Parc Natural de la comarca de Llevant. 

 
c) Les sortides professionals que estan lligades a aquesta figura que es relacionen amb els processos de 
conducció i animació de grups/clients i en les funcions/subfuncions d’organització i de realització 
d’activitats de senderisme, d’excursionisme, d’itineraris en bicicleta i rutes eqüestres, són una clara 
opció de futur en una zona on l’activitat turística treballa per completar l’oferta actual de sol i platja 
amb una altra que, relacionada amb el món de l’esport i la natura, contribueixi a la desestacionalització 
del sector.  

 
d) Amb la implantació i futura consolidació d’aquest cicle de grau superior es complementaria, com ja 
s’ha dit anteriorment, l’oferta formativa de la família professional  d’Activitats Físiques i Esportives a la 
comarca de Llevant, s’evitarien els desplaçaments de l’alumnat de la zona que desitja completar la seva 
formació, s’ordenaria l’oferta formativa de la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats, i es 
donaria una resposta educativa a les demandes d’aquelles persones d’aquests municipis que finalitzen el 
cicle de grau mitjà —cicle completament consolidat després de deu anys de funcionament— i que, tot i 
superar les proves d’accés, no tenen opció de continuïtat en el de grau superior perquè el nombre de 
places és molt limitat.  

 
e) Així mateix, s’aprofitarien i rendibilitzarien al màxim les instal·lacions i els recursos materials de 
què disposa l’IES Llorenç Garcias i Font, fet que permetria també minimitzar el cost que significaria la 
seva implantació.  

 
En referència a les instal·lacions i els equipaments que utilitza l’alumnat de l’IES Llorenç Garcias i 
Font, cal dir que són les que segueixen: una aula específica per al CF, amb la dotació i l’equipament 
necessaris; dos pavellons poliesportius, tres pistes de tennis i una piscina coberta, situats al costat de 
l’IES; un camp de futbol i un centre eqüestre dins el municipi; i una pista d’atletisme situada al 
municipi de Capdepera. 
 
Per una altra banda, i també d’acord amb la informació de què disposam, un altre punt que cal plantejar 
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és el de canviar l’oferta de la FPB. Actualment, s’ofereix la FPB de Serveis Administratius, oferta que 
ja no s’adequa a les característiques del nostre entorn ni al perfil de l’alumnat que té l’IES, atès que els 
continguts d’aquesta oferta són massa teòrics i l’alumnat segurament tendria més possibilitats de tenir 
èxit si cursàs uns estudis menys teòrics i més pràctics i amb possibilitats de sortides dins el món laboral. 
 
Per aquest motiu, i d’acord amb la sol·licitud de la Direcció de l’IES, consideram que un cicle que sí 
podria adaptar-se millor a les necessitats de l’alumnat i a la demanda laboral de la zona és la FPB 
d’Agrojardineria i Composicions Florals, ja que Artà és un municipi que compta amb una part molt 
important de segones residències de ciutadans alemanys, residències que sovint disposen de molt 
d’espai de jardí i d’espai exterior que necessita ser mantingut i condicionat, i aquest perfil professional 
probablement tendria demanda a la zona.  

 
Cal destacar que l’IES d’Artà té unes condicions molt adequades per impartir una FPB d’aquestes 
característiques, ja que una de les especificitats del centre és que disposa d’un espai molt important de 
zona de jardí i, a més, el centre té una superfície sense construir de 5,489 m2, la qual cosa significa que 
reuneix una de les condicions prioritàries, que és que la superfície de jardí sigui de 300 m2 per 20 
alumnes. 
 
Tampoc no hi hauria cap problema relacionat amb aules i equipament, ja que el centre disposa d’una 
aula polivalent amb l’equipament informàtic adient i d’un magatzem que compta ja amb bona part de 
l’equipament necessari. 

 
En definitiva, entenem que molt probablement aquesta oferta formativa podria funcionar bé a l’IES del 
nostre municipi, ja que disposen dels requisits necessaris per impartir-la, i que donaria resposta a 
l’oferta actual que ha quedat obsoleta i no té cap sentit a la nostra zona.  
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents  
 
ACORDS: 
 
1. Donar suport a la sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i Font, amb què es demana a la Conselleria 
d’Educació, Cultura i Universitats, l’ampliació de l’oferta formativa del centre esmentat en els termes 
següents: 

 
a) Augmentar amb un altre grup el CF de grau mitjà de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el 
Medi Natural.  
b) Completar l’oferta formativa del CF de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el Medi Natural 
amb el grau superior corresponent. 
c) Substituir la FPB de Serveis Administratius per la FPB d’Agrojardineria i Composicions Florals de 
l’oferta formativa. 
 
2. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació, Cultura i 
Universitats.>> 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, mostra la seva conformitat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que votarà a favor de la moció. Manifesta que té una sèrie de 
dubtes en relació a la moció, com, per exemple, que xerra d’alumnes fora matrícules i no se sap quants. 
A més, se xerra d’instal·lacions esportives i li agradaria saber com quedarà. En relació al conveni 
econòmic amb l’IES, demana si s’ampliarà la dotació econòmica. 
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El batle li diu que no. 
 
Finalment, el Sr. Galán, diu que necessita més informació. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que votarà a favor de la moció. Considera que és una moció molt 
important com per tractar-la per urgència sense haver-ho estudiat més àmpliament. Diu que els 
agradaria molt que es pogués complir. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Donar suport a la sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i Font, amb què es demana a la Conselleria 
d’Educació, Cultura i Universitats, l’ampliació de l’oferta formativa del centre esmentat en els termes 
següents: 

 
a) Augmentar amb un altre grup el CF de grau mitjà de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el 
Medi Natural.  
b) Completar l’oferta formativa del CF de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el Medi Natural 
amb el grau superior corresponent. 
c) Substituir la FPB de Serveis Administratius per la FPB d’Agrojardineria i Composicions Florals de 
l’oferta formativa. 
 
2. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació, Cultura i 
Universitats. 
 
 
2. Aprovació provisional, si s’escau, del Reglament municipal regulador del Parc Verd d’Artà 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Considerant del màxim interès per a aquest municipi l’aprovació del reglament municipal que reguli 
el Parc Verd situat al terme municipal d’Artà, amb l’objecte de regular el bon ús per part de la 
ciutadania de la instal·lació. 
 
Considerant que, amb data 17/04/2015, es va emetre informe de Secretaria en relació amb el 
procediment i la legislació aplicable per a l’aprovació del reglament municipal que reguli el 
funcionament del Parc Verd d’Artà. 
 
Una vegada realitzada la tramitació corresponent i atesa la competència del Ple, en virtut dels articles 
22.2.d i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, i de l’article 102 de la 
Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, es proposa al Ple 
l’adopció del següent  
 
ACORD 
 
1. Aprovar inicialment el Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà, en els termes en què figura a 
l’expedient. 
 
2. Sotmetre el projecte de Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà a un període d’informació pública, per 
un termini de trenta dies, mitjançant un anunci publicat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el 
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tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnatge i les persones legítimament interessades puguin 
examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions o observacions.  
 
3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 

 
4. Facultar el batle per subscriure i signar tota classe de documents relacionats amb aquest assumpte.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que aquest Reglament es basa en el nou Pla director de residus que 
s’aprovarà. Considera que és una mica agosarat aprovar un reglament damunt un pla director que es 
troba en exposició pública. Opina que hauria anat millor que aquest Reglament serveixi per a tots els 
punts verds del municipi. Diu que s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, opina que seria millor deixar aquest punt damunt la taula, ja que aquest 
Reglament es podria canviar una vegada passades les properes eleccions. Diu que, en cas que no es 
deixi damunt la taula, s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, diu que el Pla director no és el que condiciona el punt verd, que no 
incideix de forma transcendental. Ara, diu el Sr. Alzamora, el municipi només té un punt verd i, per 
això, es refereix a aquest punt verd. El Sr. Alzamora diu al portaveu del PP que el punt verd ha d’estar 
operatiu, a pesar que hi hagi eleccions. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que el Pla director actual preveu una sèrie de temes diferents 
d’allò que està a exposició pública i aquest Reglament, diu el Sr Galán, es basa en aquest Pla director. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per 6 vots a favor (PI i UIA) i 6 abstencions (PSOE i PP): 
 
1. Aprovar inicialment el Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà, en els termes en què figura a 
l’expedient. 
 
2. Sotmetre el projecte de Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà a un període d’informació pública, per 
un termini de trenta dies, mitjançant un anunci publicat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el 
tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnatge i les persones legítimament interessades puguin 
examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions o observacions.  
 
3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 

 
4. Facultar el batle per subscriure i signar tota classe de documents relacionats amb aquest assumpte. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, del Pla integral de turisme d’Artà 2015 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Aprovat per unanimitat el 28 de gener de 2014 en el Ple de l’Ajuntament d’Artà el Pla integral de 
turisme Artà de 2014, fruit de la necessitat de disposar d’una guia d’actuacions en matèria turística que 
permetés aprofitar sinergies i rendibilitzar recursos, per donar continuïtat al Pla turístic en marxa des de 



 7

l’any 2008. Passat el seu període de vigència, esdevé necessari fer-ne balanç i analitzar el grau de 
compliment de la trentena d’actuacions previstes en relació a territori, producte turístic, qualitat, 
promoció, formació i intel·ligència de mercats i, a la vegada, aprovar les actuacions que han de servir de 
guia per a la millora d’una destinació turística emergent com és Artà. 
 
En conseqüència, es proposa al Ple que adopti els següents  
 
ACORDS: 
 
1. Aprovar el Pla integral de turisme 2015. 
 
2. Notificar l’aprovació del Pla a la Conselleria de Turisme i Esports i a l’Agència de Turisme de les 
Illes Balears.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que l’any 2014 és un tema que està tancat i considera que es pot 
canviar allò referent a l’any 2015. Diu que s’abstendran en la votació. 
 
El  portaveu del PP, Sr. Lliteras, destaca els punts que els agraden d’aquest Pla, alguns d’ells, a proposta 
del PP, com el tema d’afegir un nou dia de mercat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (PI, UIA i PP) i 3 abstencions (PSOE): 
 
1. Aprovar el Pla integral de turisme 2015. 
 
2. Notificar l’aprovació del Pla a la Conselleria de Turisme i Esports i a l’Agència de Turisme de les 
Illes Balears. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les 
Illes, UIA i PSOE per demostrar el rebuig a la privatització del Registre Civil 
 
Seguidament, el portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El Registre Civil va ser creat per llei el 17 juny de 1870 com a conseqüència de la necessitat de dotar-se 
d’un registre en el qual anotar totes les dades dels espanyols, fossin o no catòlics, ja que, fins llavors, 
era només l’Església que inscrivia els naixements. Aquesta necessitat té el seu origen en l’aprovació per 
la I República de la Llibertat de Culte a la Constitució de 1869. 
 
El Registre Civil és un servei públic i gratuït des de la seva creació, que obté una valoració molt 
positiva, en comparació amb altres serveis públics administratius, en l’informe titulat “La importancia 
de los Servicios Públicos en el Bienestar de los Ciudadanos”, elaborat al maig de 2013 per l’Observatori 
de Qualitat dels Serveis Públics, pertanyent al Ministeri d’Economia Hisenda i Administracions 
Públiques. 
 
El Govern d’Espanya pretén, amb el Projecte de llei de mesures de reforma administrativa en l’àmbit de 
l’Administració de Justícia i del Registre Civil, privatitzar el Registre Civil i lliurar-lo als registradors 
mercantils i de la propietat. Aquest fet suposarà que els ciutadans hauran de pagar un aranzel al 
registrador o notari per tota mena d’actes que actualment són gratuïts i que afecten l’esfera més íntima 
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de drets i voluntats de les persones, és a dir, el que fins ara ha estat un servei públic acabarà sent un 
negoci per a uns pocs. 
 
En base a tot el que s’ha exposat, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti el següents 

 
ACORDS: 
 
1. Rebutjar l’assignació dels registres civils als registradors mercantils i de la propietat, per ser una 
privatització encoberta d’un servei públic essencial com és el Registre Civil. 
 
2. Rebutjar la possible mercantilització de les dades personals dels ciutadans i ciutadanes de la nostra 
comunitat autònoma.  
 
3. Exigir que qualsevol reforma del Registre Civil mantingui aquest servei dins de l’Administració de 
Justícia atès per funcionaris de Justícia, amb l’objectiu de garantir la gratuïtat de tots els tràmits i la 
privacitat de les dades inscrites en aquest. 
 
4. Dirigir aquest acord al Sr. Ministre de Justícia i instar-lo a tornar enrere en les seves pretensions de 
privatitzar els registres civils i que continuï essent un servei públic i de qualitat com fins ara.>> 

 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, mostra la seva conformitat amb la moció. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’abstendran en la votació, perquè ja s’ha retirat aquesta 
proposta. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP): 
 
1. Rebutjar l’assignació dels registres civils als registradors mercantils i de la propietat, per ser una 
privatització encoberta d’un servei públic essencial com és el Registre Civil. 
 
2. Rebutjar la possible mercantilització de les dades personals dels ciutadans i ciutadanes de la nostra 
comunitat autònoma.  
 
3. Exigir que qualsevol reforma del Registre Civil mantingui aquest servei dins de l’Administració de 
Justícia atès per funcionaris de Justícia, amb l’objectiu de garantir la gratuïtat de tots els tràmits i la 
privacitat de les dades inscrites en aquest. 
 
4. Dirigir aquest acord al Sr. Ministre de Justícia i instar-lo a tornar enrere en les seves pretensions de 
privatitzar els registres civils i que continuï essent un servei públic i de qualitat com fins ara. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les 
Illes, UIA i PSOE relativa a l’arribada dels canals en llengua catalana a través de la TDT 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<La reassignació de canals dels operadors de la televisió digital terrestre (TDT) ha provocat la pèrdua 
d’un dels dos múltiplex de què disposava el Govern de les Illes Balears. Davant d’aquesta situació, el 
Govern de les Illes Balears ha decidit passar IB3, IB3 HD i el Canal 4 al canal 26, pel qual fins ara 
passaven els canals de la Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals, deixant sols un canal per a 
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TV3cat. D’aquesta manera, el passat 31 de març varen desaparèixer de la graella televisiva el canal 3/24 
i Canal 33/Súper3. 
 
Això no obstant, hi ha diverses solucions tècniques per mantenir, i fins i tot augmentar, l’arribada de 
canals en llengua catalana a través de la TDT. La més efectiva seria usar els dos canals de què disposen 
els consells insulars per emetre-hi IB3 i IB3 HD. D’aquesta manera, s’aprofitaria l’avinentesa per 
complir amb el marc legal que indica que la televisió autonòmica ha de fer desconnexions per a 
cadascuna de les illes i s’oferiria, al mateix temps, una intervenció significativa als consells insulars. 
 
Per altra banda, cal tenir present que l’1 de juny de 2009 TV3cat va substituir TV3 a les Illes Balears, 
restringint així la seva oferta televisiva i que el canal esportiu de la CCMA, Esport 3, tampoc no es rep a 
les Illes Balears. 
 
Cal recordar que la Llei 3/1986, de 29 d’abril, de normalització lingüística a les illes Balears, en el seu 
article 30.1 indica expressament que “el Govern de la comunitat autònoma ha de dur una política de 
col·laboració, en matèria de ràdio i televisió, amb altres comunitats autònomes que tenguin el català 
com a llengua pròpia”. I el seu punt 2 encara és més explícit: “en qualsevol cas, el Govern de la 
comunitat autònoma farà les gestions necessàries per a facilitar als ciutadans de les Illes Balears la 
recepció de les emissions de televisió en llengua catalana dependents d’altres comunitats autònomes”. 
 
Per tot això, l’Equip de Govern de l’Ajuntament d’Artà proposa al Ple que adopti el següent 
 
ACORD: 

 

Instar el Govern de les Illes Balears a garantir l’arribada de tots els canals públics en llengua catalana a 
través de la TDT.>> 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que el problema no és de Manacor, Palma, Son Servera, Artà, és un 
problema d’àmbit europeu. Diu que és una decisió que afecta a tota la Comunitat Europea. Explica que 
el 17 d’abril de 2014 es varen deixar de veure uns canals a través de la TDT pel compliment d’una 
sentència del Tribunal Suprem. Diu que la pena és que no es troben solucions perquè no estan ajustades 
a dret. Explica que, davant d’aquest problema, hi ha coses que no els agraden, però hi ha coses que no 
estan ajustades a dret, i que s’abstendran en la votació. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP): 
 
Instar el Govern de les Illes Balears a garantir l’arribada de tots els canals públics en llengua catalana a 
través de la TDT. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals El Pi-Proposta per les 
Illes i PP relativa al manteniment de la delimitació de la servitud de protecció a la illeta del Molí 
d’en Regalat 
 
El batle llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Atès que, per part de la Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del Mar del Ministeri 
d’Agricultura, Alimentació i Medi Ambient, s’està tramitant l’expedient d’establiment d’una ribera de 
mar distinta a la delimitació del domini públic i de modificació del límit de la zona de servitud, a 
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l’àmbit de la illeta 35869, Molí d’en Regalat, a la urbanització Montferrutx i enfront al port esportiu de 
la Colònia de Sant Pere, entre les fites 116 i 127 de la delimitació aprovada per OM de 23 de maig de 
1995, corresponent al tram 2 (Port de la Colònia de Sant Pere) del terme municipal d’Artà. 

 
Atès que, en el curs d’aquest mateix expedient, el Ple de l’Ajuntament d’Artà, a la sessió de 29 de juliol 
de 2014, acordà per majoria:  
 
“1. Manifestar la seva oposició al fet que l’Ajuntament d’Artà hagi d’assumir indemnitzacions de cap 
classe en el cas que es reconeguin drets urbanístics indemnitzables com a conseqüència d’una eventual 
ampliació de la servitud de protecció a l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat en relació a la 
delimitació aprovada amb l’Ordre ministerial de 23 de maig de 1995. 

 
2. Sol·licitar a la Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del Mar del Ministeri d’Agricultura 
Alimentació i Medi Ambient que atengui a les especials circumstàncies que concorren en aquest cas als 
efectes que la servitud de protecció que definitivament es fixi no pugui afectar, o afecti tan poc com es 
pugui, els drets urbanístics urbanitzables que puguin haver-se consolidat a la illeta del Molí d’en 
Regalat. 

 
3. Proposar que la servitud de protecció coincideixi amb el límit interior de la zona de protecció per al 
limònium que quedà reflectida als plànols de les Normes subsidiàries de planejament d’Artà. 

 
4. Donar trasllat d’aquest acord a la Demarcació de Costes a les Illes Balears, al Consell de Mallorca i 
als propietaris de la illeta cadastral 36869, tot adjuntant l’informe jurídic emès en data 10 de juny de 
2014.” 

 
Atès que, per part de la Demarcació de Costes de les Illes Balears, s’ha sol·licitat novament informe 
municipal en relació a aquest expedient. 

 
Atès que, per part del lletrat Sr. Juan Mir Cerdó, s’ha emès informe jurídic, amb data d’abril de 2015, en 
relació a l’objecte d’aquest expedient que tramita la Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del 
Mar, informe que s’adjunta a aquesta proposta i en el qual s’arriba a les conclusions següents: 

 
<<NOVENA. De las consideraciones formuladas en los apartados anteriores, en relación a la 
procedencia o improcedencia de establecer una anchura de la servidumbre de protección que modifique 
la establecida en el expediente de deslinde aprobado en 1995, cabe extraer las siguientes conclusiones: 

 
A) A la entrada en vigor de la ley de Costas de 1988 los terrenos de la Manzana 35869 Molí den 
Regalat forman parte, junto con la urbanización Montferrutx de un ámbito sobre el que existe aprobado 
un plan urbanístico que específicamente establece la ordenación detallada de dicho ámbito concretando 
la estructura urbanística y las diferentes calificaciones y usos correspondientes a dichos terrenos, siendo 
por consiguiente identificable totalmente con un plan parcial  

B) De acuerdo con ello, este informante entiende que a dicha fecha cabe tipificar la situación del sector 
en el apartado 2 de la DT tercera de la ley de Costas, que da el mismo tratamiento que al suelo urbano a 
los terrenos que cuenten con planeamiento aprobado, a los efectos del establecimiento de la anchura de 
la servidumbre de protección en 20 m desde la ribera del mar. 

C) Desde su inclusión conjunta en el Plan General de Extensión de la Colonia de San Pedro, los 
terrenos de la manzana referida y los de la urbanización de Montferrutx experimentan idéntico iter 
urbanístico, siendo idéntica su situación en el momento de la entrada en vigor de la ley de Costas de 



 11

1988 y en el momento en que ambos ámbitos se incorporan al suelo urbano por dotación de los 
servicios urbanísticos. 

D) Carece absolutamente de justificación cualquier tratamiento diferenciado de la manzana  del Molí 
den Regalat y la urbanización Monferrutx a los efectos del establecimiento de la anchura de la 
servidumbre de costas.>> 

Atès que cal considerar que aquestes conclusions i la totalitat de l’informe jurídic emès pel Sr. Juan Mir 
Cerdó reforcen la motivació de l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament d’Artà en sessió de dia 29 de 
juliol de 2014, tot aportant nous arguments que permeten concloure que, jurídicament, és procedent el 
manteniment de la servitud de protecció d’acord amb la delimitació aprovada per l’Ordre ministerial de 
23 de maig de 1995, per la qual cosa, en aquest sentit, es formula aquesta proposta. 

  
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents  

  
ACORDS: 

 
1. Sol·licitar que la servitud de protecció, en l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat, es mantengui 
d’acord amb la delimitació aprovada per l’Ordre ministerial de 23 de maig de 1995. 

 
Subsidiàriament, per al cas que es modifiqui aquesta delimitació, sol·licitar que la nova delimitació 
coincideixi amb el límit interior de la zona de protecció per al limònium que queda reflectida als plànols 
de les Normes subsidiàries de planejament del municipi d’Artà. 

 
2. Comunicar, als efectes oportuns, que la servitud de 100 metres provocaria que l’aprofitament 
urbanístic no es pogués materialitzar i, per tant, podria donar lloc a indemnitzacions d’acord amb la 
legislació urbanística. 

 
3. Donar trasllat d’aquest acord, juntament amb l’informe jurídic emès pel lletrat Sr. Juan Mir Cerdó, a 
la Demarcació de Costes a les Illes Balears als efectes de ser incorporats, com a informe municipal, a 
l’expedient d’establiment d’una ribera de mar i de modificació de la zona de servitud de protecció a 
l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat. 

 
4. Donar, també, trasllat d’aquest acord i de l’informe jurídic al Consell de Mallorca i als propietaris de 
la illeta cadastral 36869.>> 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, opina que estan enmig d’una solució que acabarà en mans de la 
justícia; diu que hi ha diversitat d’opinions. Manifesten que s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu de PSOE, Sr. Galán, diu que vol estar tranquil que a l’Ajuntament no li véngui una 
indemnització milionària. Diu que votaran a favor de la moció. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que l’Ajuntament va cobrar 500.000 € per aquesta illeta. Opina que, 
si aquesta urbanització fos en un altre lloc, tal vegada hi votarien en contra. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per 9 vots a favor (PI, PSOE i PP) i 3 abstencions (UIA): 
 
1. Sol·licitar que la servitud de protecció, en l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat, es mantengui 
d’acord amb la delimitació aprovada per l’Ordre ministerial de 23 de maig de 1995. 
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Subsidiàriament, per al cas que es modifiqui aquesta delimitació, sol·licitar que la nova delimitació 
coincideixi amb el límit interior de la zona de protecció per al limònium que queda reflectida als plànols 
de les Normes subsidiàries de planejament del municipi d’Artà. 

 
2. Comunicar, als efectes oportuns, que la servitud de 100 metres provocaria que l’aprofitament 
urbanístic no es pogués materialitzar i, per tant, podria donar lloc a indemnitzacions d’acord amb la 
legislació urbanística. 

 
3. Donar trasllat d’aquest acord, juntament amb l’informe jurídic emès pel lletrat Sr. Juan Mir Cerdó, a 
la Demarcació de Costes a les Illes Balears als efectes de ser incorporats, com a informe municipal, a 
l’expedient d’establiment d’una ribera de mar i de modificació de la zona de servitud de protecció a 
l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat. 

 
4. Donar, també, trasllat d’aquest acord i de l’informe jurídic al Consell de Mallorca i als propietaris de 
la illeta cadastral 36869. 
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal PSOE relativa a la 
paralització del Projecte de reforma de la Llei 43/2003, de monts, i que aquesta llei continuï 
preservant i protegint el territori tal com ha fet fins ara 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
 Aquesta reforma suposarà un retrocés en diversos aspectes en protecció del medi ambient: 
 
- Permetrà la requalificació dels terrenys forestals cremats, per raons imperioses d’interès públic de 
primer ordre, la qual cosa pot obrir una porta a l’especulació. Es torna a obrir la porta als incendis 
especulatius. 
 
- S’elimina la necessitat de comptar amb plans de gestió de monts privats i públics no catalogats, 
reduint el control sobre els aprofitaments forestals en detriment de la conservació de la biodiversitat. 
Aquest canvi trenca amb més d’un segle de tradició forestal i genera dubtes sobre el control real que 
l’Administració podrà exercir sobre els aprofitaments forestals i l’impacte per la falta de control sobre la 
biodiversitat. 
 
- Es desvaloren els agents forestals i mediambientals, un col·lectiu fonamental per a la protecció dels 
recursos naturals. Lleva responsabilitats i funcions als agents. Queden relegats a auxiliars forestals, 
entorpint i evitant així la seva feina: educació, prevenció i persecució de delictes contra els recursos 
naturals, vulnerant així la seguretat ambiental de la ciutadania. 
 
- Regula la caça en una llei que no li correspon, atenent als interessos de determinats sectors cinegètics. 
 
- Per elaborar aquest Projecte de reforma de la Llei no s’ha comptat amb el suport, col·laboració ni 
consens dels diferents col·lectius que estan implicats en la protecció del medi, com ara: associacions 
d’agents forestals, grups ecologistes, sindicats, etc. 
 
Per aquests motius, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents 
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ACORDS: 
 
1. Demanar al Govern d’Espanya que aturi la tramitació del Projecte de reforma de la Llei de monts. 

 
2. Donar suport a la campanya “StopLeyMontesPP”, duta a terme per grups ecologistes i agents 
forestals per demanar la paralització de la reforma de la Llei de monts.>> 
 
El batle diu que és una llei que està en projecte. Suposa que no s’han posat en contacte amb els 
col·lectius afectats; diu que hi votaran a favor. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, diu que hi votaran a favor. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’abstendran en la votació. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP): 
 
1. Demanar al Govern d’Espanya que aturi la tramitació del Projecte de reforma de la Llei de monts. 

 
2. Donar suport a la campanya “StopLeyMontesPP”, duta a terme per grups ecologistes i agents 
forestals per demanar la paralització de la reforma de la Llei de monts. 
 
 
8. Aprovació, si s’escau, del Plec de clàusules administratives particulars i del Plec de 
prescripcions tècniques que han de regir el contracte mixt de serveis energètics i manteniment 
integral amb garantia total de les instal·lacions de producció d’energia tèrmica al Poliesportiu Na 
Caragol 
 
El batle diu que retira el punt de l’ordre del dia. 
 
 
A continuació, el president  diu que hi ha s’ha de tractar un punt que no figura en l’ordre del dia, que 
s’ha de votar la seva inclusió i que s’ha de debatre, si n’és el cas. 
 
P1. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 d’abril de 2015. 
Nomenaments dels membres de les meses electorals 
 
A continuació, els reunits voten la  urgència i acorden, per unanimitat, la inclusió en l’ordre del dia la 
ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 d’abril de 2015. Nomenaments dels membres 
de les meses electorals. 
 
El batle explica el punt, que, copiat literalment, diu: 
 
<<1.1.1.1. Eleccions locals i autonòmiques de 2015. Nomenaments dels membres de les meses 
electorals 
 
1. Als efectes establerts a l’article 26 de la Llei orgànica de règim electoral general vigent, han estat 
nomenats/ades per als càrrecs que s’indiquen els/les electors/ores que es relacionen a continuació: 
 
Districte Censal 01, Secció 001, Mesa A 
NOM         CÀRREC A  
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         LA MESA 
 
OBRADOR   LUCAS   SARA   presidenta 
HERNÁNDEZ  SASTRE   CARMEN  1a vocal 
VILLAR   ORTIZ   LUCÍA  2a vocal 
NARANJO   RODRÍGUEZ  ANA MARÍA  presidenta 1a suplent 
RONCALLA   MENDOZA   JOSÉ DENNIS president 2n suplent 
AMORÓS   LLITERAS   MARGALIDA 1a vocal 1a suplent 
CARRILLO   NÚÑEZ   DAVID  1r vocal 2n suplent 
BERNAD   PÉREZ   RUBÉN  2n vocal 1r suplent 
VIVES   ALZAMORA   BARTOLOMÉ 2n vocal 2n suplent 
 
Districte Censal 01, Secció 001, Mesa B 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
GARAU   CAPÓ    MARIA ANTÒNIA presidenta 
JIMÉNEZ   MARTÍNEZ   ORLANDO  1r vocal 
MASSANET   COLOMER   JOSÉ   2n vocal 
REUS    GAYÀ   GUILLERMO  president 1r suplent 
VILARO   BOTA    JORDI   president 2n suplent 
PASCUAL   GAYÀ   MARGARITA 1a vocal 1a suplent 
NICOLAU   PÉREZ   MANUEL  1r vocal 2n suplent 
GELABERT   PUIGRÒS   JORDI   2n vocal 1r suplent 
CAPÓ    CURSACH   RAMÓN ANTONIO 2n vocal 2n suplent 
 
Districte Censal 01, Secció 002, Mesa A 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
GINARD   TORRES   CRISTINA  presidenta 
GONZÁLEZ   LLAVONA   BEATRIZ  1a vocal 
CONTRERAS  COLLADO   MIGUEL  2n vocal 
FERRER   SERVERA   ÀNGELA  presidenta 1a suplent 
GIL    ALZAMORA   JOANA AINA presidenta 2a suplent 
ÁLVAREZ   RIVERO   PURIFICACIÓN 1a vocal 1a suplent 
DÁAZ   LAMELA   DOLORES  1a vocal 2a suplent 
CARDELL   CÀNAVES   ISABEL  2a vocal 1a suplent 
GARCIA   TAMARAL   PEDRO  2n vocal 2n suplent 
 
Districte Censal 01, Secció 002, Mesa B 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
MASSANET   FERRER   CATALINA  presidenta 
MASSANET   TORRES   BÀRBARA  1a vocal 
MORÁN   TORRE DE LA  ALLAN FERNANDO 2n vocal 
TRAMULLAS  COLL    CATALINA  presidenta 1a suplent 
PALMERO   GONZÁLEZ   ISAIAS  president 2n suplent 
RIERA   NICOLAU   ANNA   1a vocal 1a suplent 
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PIZARRO   MÉNDEZ   JESÚS   1r vocal 2n suplent 
MOLL   FERREIRO   MERCEDES  2a vocal 1a suplent 
TERRASSA   DANÚS   BÀRBARA  2a vocal 2a suplent 
 
Districte Censal 01, Secció 003, Mesa A 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
ARTIGUES   VIVES   MARIA FRANCISCA presidenta 
GONZÁLEZ   SUREDA   BÀRBARA  1a vocal 
GALMÉS   MESTRE   CATALINA  2a vocal 
GAVILLA   KALAF   GUILLERMO  president 1r suplent 
CARRIÓ   PIRIS    MARIA ISABEL presidenta 2a suplent 
GARCIA   RAMIS   CARLOS HUGO 1r vocal 1r suplent 
CARRIÓ   ARTIGUES   ANTÒNIA  1a vocal 2a suplent 
GELABERT   FLAQUER   ANTÒNIA  2a vocal 1a suplent 
BONNÍN   FERREIRO   CATALINA ANNA 2a vocal 2a suplent 
 
Districte Censal 01, Secció 003, Mesa B 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
MASSANET   SANCHO   MARIA FRANCISCA presidenta 
MAYOL   CURSACH   MARGARITA  1a vocal 
PERAITA   ROMERO   MARÍA CARMEN 2a vocal 
VÁZQUEZ   ORTEGA   ANA   presidenta 1a suplent 
VALLE   MARCOS   PATRICIA  presidenta 2a suplent 
VIVES   PAYERAS   MARIA  1a vocal 1a suplent 
MASSANET   MAYOL   MARIA ANTÒNIA 1a vocal 2a suplent 
PUIGGALI   GONELL   NAILA  2a vocal 1a suplent 
SOUTO   FLAQUER   GABRIEL  2n vocal 2n suplent 
 
Districte Censal 02, Secció 001, Mesa A 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
CARRIÓ   RAYO   SEBASTIÁN p resident 
CALDENTEY  MOREY   MARIA ISABEL 1a vocal 
GONZÁLEZ   SÁNCHEZ   FERNANDO DAVID 2n vocal 
LLANERAS   SUREDA   JAIME   president 1r suplent 
GINARD   PALOU   M. MONTSERRAT presidenta 2a suplent 
FERRER   PELLICER   CATALINA MARIA. 1a vocal 1a suplent 
ESPINOSA   PASTOR   ISABEL  1a vocal 2a suplent 
LLITERAS   BERNAD   MARIA ANTÒNIA 2a vocal 1a suplent 
BENÍTEZ   MORÓN   MARIA VANESA 2a vocal 2a suplent 
 
Districte Censal 02, Secció 001, Mesa B 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
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TORRECILLA  TOUS    ALAIN  president 
PASCUAL   SUREDA   JOAN ANDREU 1r vocal 
SUREDA   SALAS   MARIA ÀNGELS 2a vocal 
TORRES   FEMENIAS   LORENZO  president 1r suplent 
MATAMALAS  MOREY   MARTA  presidenta 2a suplent 
VIEJO   FERRER   MARIA  1a vocal 1a suplent 
TERRASSA   ROSSELLÓ   MARGARITA 1a vocal 2a suplent 
MESTRE   JUAN    GABRIEL  2n vocal 1r suplent 
PRECIADOS   LLAMAZARES  MANUELA  2a vocal 2a suplent 
 
Districte Censal 02, Secció 002, Mesa A 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
CANTÓ   CAMPINS   INÉS   presidenta 
CABALLERO  FEMENIAS   MARGARITA CRISTINA 1a vocal 
BOSCH   MARIA   IGNASI  2n vocal 
BERNAT   JOY    CATALINA MARIA presidenta 1a suplent 
FERNÁNDEZ  APARICIO   ENCARNACIÓN presidenta 2a suplent 
HERNÁNDEZ  SERRA   BÀRBARA  1a vocal 1a suplent 
ESTEVE   LÓPEZ   LOURDES  1a vocal 2a suplent 
ANDRADE   MORENO   PAOLA JACQUELINE 2a vocal 1a suplent 
BERNAD   PÉREZ   ISMAEL  2n vocal 2n suplent 
 
Districte Censal 02, Secció 002, Mesa B 
NOM         CÀRREC A  
         LA MESA 
 
ROSSELLÓ   MARIA   MARIA  presidenta 
LÓPEZ   TORRELLÓ   MARIA ISABEL 1a vocal 
PASCUAL   COLINAS   ENDIKA  2n vocal 
SUREDA   SANTANDREU  GUILLERMO  president 1r suplent 
SUREDA   SANTOS   BÀRBARA  presidenta 2a suplent 
ORPÍ    BUBENZER   LUCÍA  1a vocal 1a suplent 
MARTÍN   MOYANO   JAVIER RAMÓN 1r vocal 2n suplent 
PEÑA    MARTÍNEZ   ANA MARÍA  2a vocal 1a suplent 
ROIG    FEMENIAS   GABRIEL  2n vocal 2n suplent 
 
2. Ratificar aquest acord pel Ple de l’Ajuntament.>> 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat, ratificar l’acord de la Junta de Govern Local de 
27 d’abril de 2015. Nomenaments dels membres de les meses electorals. 
 
 
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de març de 2015 
 
A continuació, es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes de març de 2015. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
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10. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que el PP i el  PSOE han presentat escrits de precs i preguntes, els quals es 
llegeixen a continuació. 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PP 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix un escrit d’anomalies que, copiat literalment, diu: 
 
<<Sap l’Equip de Govern les següents anomalies: 
 
- Que hi ha molts de camins rurals en mal estat: clots, vegetació i altres. 
 
- Que al poble hi ha molts fanals apagats al vespre, defecacions de cans i moixos als carrers, clots, 
herbes, barreres arquitectòniques, mancança de miralls, senyalització en mal estat, manca de 
senyalització, carrers que es neguen en dia de pluja, mancança d’embornals, mancança de papereres, 
neteja i desbrossament de llocs públics, escalonades amb deficiències, olors dels embornals, renous de 
les tapadores del clavegueram, millores dels parcs infantils, problemes d’energia a la piscina municipal, 
paviments de carrers en mal estat, perillositat a l’entrada i sortida dels nostres escolars als col·legis, 
l’edifici del PAC torna molt vell, jardins en mal estat de conservació, mobiliari urbà deteriorat, parets i 
murs en perill de caure, entre d’altres. 
 
- Que hi ha la denúncia interposada per l’exarquitecte municipal sobre l’edifici del Teatre. 
 
- Que hi ha la inexistència d’un punt verd a la Colònia de Sant Pere en punt i forma. 
 
Que no s’ha duit a terme, en tota la legislatura, la recerca de responsabilitats respecte al Poliesportiu de 
la Colònia de Sant Pere.>> 
 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PSOE 
 
Precs 
 
- Demanam que es respectin i s’executin els distints acords de plenari que s’han succeït aquests darrers 
anys. 
 
Resposta: Ho hem anat fent en la mesura de les nostres possibilitats. 
 
Preguntes 
 
Hisenda 
 
- Hi ha hagut alguna modificació de crèdit que no hagi passat per plenari durant l’exercici de 2015? 
Quines? 
 
Resposta: [Li lliura la documentació.] 
 
- Ens poden fer arribar un estat d’execució del pressupost de 2015, tant de despeses com d’ingressos. 
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Resposta: [Li lliura la documentació.] 
 
Interior 
 
- Quines borses hi ha actualment en vigor ? 
 
Resposta: - Borsa de professors de l’Escola de Música: 24 persones (diverses especialitats) 

- Borsa de documentalista: 22 persones 
- Borsa d’educadors socials (programa Forma’t): 33 persones 
- Borsa de monitors de temps lliure (Ludoteca): - 
- Borsa de directors/ores de temps lliure (Centre Jove): 11 persones 
- Borsa d’auxiliars de clínica: 29 persones 
- Borsa d’auxiliars administratius: 115 persones 
- Borsa de cambrer/eres de pisos / netejadors/ores: 17 persones 

- Quantes persones hi ha a cada borsa? 
 
Resposta: Ja s’ha contestat en el punt anterior. 
 
- A quin número s’apugen els treballadors i treballadores amb contracte de tipus “indefinit” o 
equivalent, en haver estat contractats, p. ex., via borsa? 
 
Resposta: La pregunta és poc clara. La majoria dels treballadors de l’Ajuntament són indefinits, excepte 
casos puntuals de substitucions, Escola de Música o darreres incorporacions. 

- Quants treballadors de la Brigada d’Obres són personal no fix? 

Resposta: S’estudiarà. 

- Quantes de les borses a través de les quals aquests treballadors varen ser seleccionats i contractats, 
estan caducats, i des de quan? 
 
Resposta: No m’han passat la data, però està caducat la borsa de la Brigada. 
 
- Quants treballadors de l’Àrea de Serveis Socioeducatius són personal no fix? 
 
Resposta: Vuit, més el personal de Residència i Centre de Dia (quatre). 

- Es preveu properament una baixa mèdica temporal a la Biblioteca de la Colònia de Sant Pere, de la 
persona que ocupa el lloc d’auxiliar de biblioteca? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Quina durada aproximada pot tenir aquesta baixa? 
 
Resposta: No se sap. 
 
- Com se substituirà aquesta treballadora el temps de la baixa? 
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Resposta: Amb personal intern, segons el que estableix l’article 14 del Pacte de sobre les condicions 
generals del personal funcionari de l’Ajuntament d’Artà. 

- Es varen publicar els resultats de la convocatòria de selecció de personal per a aquesta plaça pel 
procediment de concurs, a través d’un ban del batle de l’Ajuntament d’Artà de data 13 d’octubre de 
2014? 
 
Resposta: No. 
 
- Hi va haver alguna esmena? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Es va contractar alguna persona? 
 
Resposta: Sí, durant la baixa de l’auxiliar de biblioteca. 
 
- Si no es va publicar el resultat, per quin motiu? 
 
Resposta: Perquè es tractava d’una contractació d’urgència. 

- Si no es va contractar ningú, per quin motiu? 
 
- Fa temps es va anunciar el trasllat de les oficines de la Policia Local als baixos, propietat de 
l’Ajuntament, de l’edifici de l’IBAVI. Per quin motiu no s’ha duit finalment a terme aquest trasllat? 
 
Resposta: No s’ha duit a terme el trasllat, perquè s’està pendent de realitzar les obres de 
condicionament. Ja existeix un projecte d’aquest obres, redactat per l’arquitecte Llorenç Gili Flaquer. 

- Compleixen amb la normativa sanitària i laboral les oficines ubicades a la pl. del Pes? 
 
Resposta: Hi havia un problema en el vestuari de les dones que ja s’ha solucionat. També n’hi havia un 
en relació a la manca de dutxes i aigua calenta. Una part està solucionada i l’altra està en vies de 
solució. 
 
- Hi ha hagut alguna comunicació al respecte, per part dels representants sindicals, i d’algun organisme 
extern, com ara Magistratura de Treball? Quines i quan? 
 
Resposta: El representant sindical i CCOO varen posar una denúncia de aquestes mancances. Dia 16 de 
març hi va haver una inspecció en el despatx de l’inspector Pere Aguiló. Hi assistiren, per la part 
denunciant, Diego Jorquera i el representant de CCOO i, per part de l’Ajuntament, Mateu Llodrà i Luis 
Vicente Sánchez Moreno, d’Asepeyo. Allà es va arribar a un acord de les coses a fer. Com hem dit a 
resposta anterior, ja n’hi ha de fetes i altres estan en via de solució, si bé encara no s’ha rebut el 
requeriment que l’inspector va dir que faria per exigir-les. D’altra banda, es va entregar una còpia del 
projecte de les noves instal·lacions a l’inspector. 
 
- Quins equips de feina s’han nomenat (Comunicació, Transparència, Urbanisme, etc., per exemple) i 
quins treballadors en són els membres? 
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Resposta: Comunicació i Transparència, Recursos Humans, Planificació i Promoció Econòmica, i 
Serveis Operatius. La informació  sobre els treballadors està en la Resolució de Batlia de cada equip de 
feina. 

- Amb quins criteris s’han seleccionat els membres? 
 
Resposta: Hem triat les persones que hem considerat més idònies per a cada lloc; de tota manera són 
llocs provisionals, sense contraprestació econòmica i de lliure designació pel proper o propera 
responsable d’Interior. 
 
- Per quin motiu no s’han publicat les despeses originades pels regidors membres de l’Equip de Govern 
en exercici de les seves funcions (telèfon, dietes, quilometratge, etc.)? 
 
Resposta: Per una mala gestió interna. 
 
- Per quin motiu no s’ha publicat l’enregistrament sonor efectuat per Ràdio Artà Municipal de la sessió 
ordinària del Ple de dia 31 de març passat? 
 
Resposta: Per una mala gestió interna. 
 
Serveis Socials 
 
- En diferents ocasions (TW i alguna comissió informativa l’any passat), s’ha informat l’Equip de 
Govern del projecte “Clínica dental solidaria Coloma Vidal”, de la ONG Dentistes sobre Rodes, que 
ofereix, via conveni amb els ajuntaments, tractaments no inclosos per la Seguretat Social per a persones 
sense recursos.  
 
- S’ha donat alguna passa al respecte? Quina i en quin estadi es troba la posada en funcionament de la 
col·laboració entre el nostre Ajuntament i la ONG esmentada? Si és no, per quin motiu? 
 
Resposta: En coordinació amb el president del Col·legi d’Odontòlegs, Guillem Roser, es va acordar que 
no era necessari signar un conveni, ja que la gent s’hauria de desplaçar a Palma i ho podrien fer a través 
d’Artà. En el moment que tenim una persona, valoram el cas i el coordinam amb el Sr. Roser per a què 
es faci una valoració i una  proposta. 
 
- Com és que en tota la legislatura no s’ha convocat cap reunió del Consell Assessor de la Residència de 
Persones Majors i del Centre de Dia, òrgan consultiu no suprimit i participat per familiars, tècnics, 
usuaris, representants dels grups polítics municipals, etc.? 
 
Resposta: Aquí hi ha un mea culpa. Vaig demanar el nom dels representants un parell de vegades i 
encara ara no els tenc tots. 
 
Radio Artà Municipal 
 
- Quan es durà a terme el concurs per a la concessió de Ràdio Municipal d’Artà? 
 
Resposta: Ho decidirà el proper consistori. 
 
Esports 
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- Poliesportiu Na Caragol. A la Comissió Informativa anterior ens digueren que s’estaven confeccionant 
els nous plecs de condicions que han de regir la nova concessió. Qui els fa? 
 
Resposta: Els tècnics de l’Àrea Socioeducativa Tomeu Tous i Àlex Flórez. 
 
- Quines són les directrius i en quins termes es fan els plecs de condicions? 
 
Resposta: Actualment, s’estan valorant els costos. Es va ha prioritzar la gestió esportiva davant la gestió 
del bar. 
 
- Ens pot fer arribar la relació de deficiències que ha trobat el tècnic municipal al Poliesportiu? 
 
Resposta: [Li lliura la documentació.] A més, cada setmana es fa un seguiment de les possibles 
deficiències i s’intenten solucionar. 
 
- Ens pot fer arribar la proposta de millores que han fet alguns dels clubs que utilitzen el Poliesportiu?  
 
Resposta: [Li lliura la documentació.] 
 
Medi Ambient 
 
- Ja s’ha trobat la partida pressupostària per poder imputar el Conveni amb l’Associació Animalistes 
d’Artà? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Amb quins termes està redactat aquest Conveni? 
 
Resposta: En el de col·laboració de l’Ajuntament per finançar el control de les colònies de moixos a 
través de la seva castració; i de col·laboració amb la gestió dels animals abandonats que estiguin a la 
canera municipal. 
 
- Encara es revisen les cases per veure si segueixen les directrius que marca la bonificació dels fems? 
 
Resposta: Sí. 
 
- L’any passat es varen revisar totes les cases que es varen adherir a la bonificació? 
 
Resposta: Sí. 
 
Cultura 
 
- Es farà qualque Consell Editorial enguany? 
 
Resposta: El proper 30 d’abril. 
 
- Hi ha qualque projecte en marxa? Quin? 
 
Resposta: Hi ha propostes que es parlaran, com l’edició d’un llibre de poemes de Joan Mesquida. 
 



 22

- Quins actes nous s’han realitzat enguany al Dia del Llibre? 
 
Resposta: Els actes han estat similars a edicions anteriors. 
 
Patrimoni 
 
- S’ha aclarit ja i s’han inventariat els llibres d’artista que Miquel Barceló va donar a l’Ajuntament, al 
voltant d’un dels quals, fins i tot, es va organitzar una exposició al Museu Regional d’Artà l’estiu de 
2013? 
 
Resposta: Es tracta de El llibre del cecs i El llibre de l’oceà, que s’han incorporat a l’inventari de la 
Col·lecció Municipal d’Art. 
 
- Si és no, per quin motiu? 
 
- Per tal de fer l’exposició esmentada, la UIB va digitalitzar el llibre: quins són els termes contractuals, 
formals o jurídics (econòmics, drets d’exhibició, etc.), al voltant dels quals es va dur a terme aquesta 
tasca? 
 
Resposta: Es va tractar d’una col·laboració puntual que no dóna dret a cap contraprestació a la UIB. 
 
- Conserva l’Ajuntament còpia d’aquest fitxer electrònic? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Si és no, per quin motiu? 
 
- En quin estadi es troba la catalogació de les obres que formen part de la Col·lecció Municipal d’Art i 
de la pinacoteca? 
 
Resposta: Està acabada. 
 
- Com a membre del Patronat del Museu Regional d’Artà, ens pot informar el regidor de Cultura i 
Patrimoni dels resultats del Conveni de col·laboració entre aquesta entitat i la UIB “per dur a terme 
la creació d’un catàleg virtual de la secció arqueològica del Museu”? 
 
Resposta: El Conveni es mantén vigent i s’hi va fent feina. 
 
- S’han executat els projectes de senyalització, regulació del pas i conservació dels jaciments 
arqueològics navetiforme de l’Arenalet de Son Colom (edifici ciclopi més antic de l’illa de Mallorca) i 
del Dolmen de s’Aigua Dolça? 
 
Resposta: No s’han executat aquests projectes. 
 
- Si és no, per quin motiu i quan es té previst que s’hi actuï? 
 
Resposta: El Consell mantén la voluntat d’aportar la Brigada de Patrimoni per ajudar en aquestes feines, 
però no tenim el permís dels propietaris. 
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- Pel que fa al finançament d’aquestes actuacions, es podrà dur a terme segons el previst en l’Acord de 
col·laboració amb el Departament de Patrimoni del Consell de Mallorca (amb fons, per la part 
municipal, de l’Artà Sorprèn)? 
 
Resposta: No s’ha fet cap variació. 
 
- En quin estadi es troba la demolició i retirada dels dos escars, en estat ruïnós i perillós pel que fa a la 
seguretat de les persones, de Caloscamps? 
 
Resposta: Feim el projecte i tenim pendent la retirada d’enderrocs, cap al mes de maig. 
 
- Quina previsió o calendari d’actuacions teniu previst? 
 
Resposta: Encara, no se sap. 
 
[A continuació, el portaveu del PSOE, Sr. Galán, fa una pregunta oral:] 
 
- Des de quan no es cobra l’entrada a ses Païsses? 
 
Resposta: Des de l’any 2014. 
 
Turisme 
 
- Ens poden dir quina quantitat de públic ha visionat el documental Artà, un altra mirada? 
 
Resposta: Aproximadament, 852 l’any 2014, i hi pot haver algun grup no comptabilitzat. 
 
Urbanisme 
 
- Actualment s’estan fent obres al carrer de Santa Margalida. Quina és l’empresa que ho fa? 
 
Resposta: Coexa. 
 
- Quin pressupost hi ha? 
 
Resposta: 17.669,47 €. 
 
- Ens poden fer arribar el projecte ? 
 
Resposta: És una part del Pla de mobilitat i se n’ha fet difusió. Us el passarem per correu electrònic. 
 
- Quines són les actuacions dutes a terme arran de la denúncia formulada dia 20 de març per un ciutadà, 
relativa a actes de l’empresa Playas de Artà, SA, que podrien suposar infraccions urbanístiques en zones 
ANEI? 
 
Resposta: S’ha dictat un decret d’obertura d’un període d’informació prèvia per determinar una sèrie de 
dades essencials per acordar quin o quins expedients cal iniciar. 
 
- S’ha fet alguna inspecció in situ? 
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Resposta: Encara, no. 
 
- Quan? 
 
- Si és no, per quin motiu? 
 
Resposta: Fins ara s’ha anat recollint informació sobre els expedients de llicència d’obres i activitat 
existents i ara es contrastarà amb les obres denunciades. 
 
- Quantes ordres de demolició o restabliment de la legalitat urbanística s’han formulat aquesta 
legislatura? 
 
Resposta: Trenta vuit (38). 
 
- Des del mes de gener, el camí des Caló roman sense els senyals que s’instal·laren fa uns anys, de 
prohibició del trànsit de vehicle no autoritzats. Per quin motiu? 
 
Resposta: Es posaran. 
 
- Què s’ha fet a dia d’avui, en relació amb la modificació de les NS aprovada per aquest Ple dirigida 
a permetre la ubicació del punt verd de la Colònia a prop de l’EDAR? 
 
Resposta: A dia d’avui el Departament d’Urbanisme no s’hi ha pogut posar encara, abans es prioritzà 
l’acompliment de prescripcions. 
 
- De quins projectes de millora de les instal·lacions del Punt Verd d’Artà disposa l’Ajuntament, quan es 
varen encarregar, i què varen costar? 
 
Resposta: Només s’ha encarregat un projecte per obtenir la llicència d’activitats. No se n’ha fet, de 
moment, però, cap de millora. 
 
- L’any passat s’informà que es pretenia insistir davant Delegació del Govern a les Illes en el sentit de 
rebre autorització per al funcionament de les càmeres de videovigilància instal·lades al punt d’aportació 
existent a la Colònia. Quines passes s’han donat al respecte? 
 
Resposta: Hem de xerrar amb el president de la FELIB, qui, a la vegada, és el president de la Comissió 
que decideix l’autorització de la instal·lació de les càmeres de videovigilància, i explicar-li la situació 
del punt verd. 
 
- A dia d’avui, què s’ha pagat a la família propietària dels terrenys on es va fer el Poliesportiu de la 
Colònia de Sant Pere per incompliment del Conveni urbanístic corresponent? 
 
Resposta: A data març de 2015, indemnització per la Sentència judicial del Poliesportiu:  
 
· Pagat: 3 anualitats: 774.525 € + interessos: 1.023.569,09 €. 
· Pendent: 4 anualitats: 891.974,59 € + els interessos que corresponguin a cada anualitat. 
 
- Què s’ha de pagar enguany i quan s’ha de fer? 
 
Resposta: Any 2015: 250.000 € + interessos. 
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- Què quedarà per pagar a partir de 2016, i amb quina data límit i quina quantitat anual? 
 
Resposta:  - Any 2016: 300.000 € + interessos 

- Any 2017: 300.000 € + interessos 
- Any 2018: 41.974,59 € + interessos 

Els pagaments sempre abans del 30 de juny de l’any en qüestió. 
 
- Què s’ha cobrat i quan, a l’empresa promotora propietària del solar situat al passeig de la Mar, 39, de 
la Colònia de Sant Pere, en concepte d’ocupació de la via pública (voravies del c/ de la Verge Maria, c/ 
de Sant Lluc i passeig de la Mar)? 
 
Resposta: - Anys 2009, 2010 i 2011, Tecnok1 2005, SL: pagat: 0, pendent amb recàrrecs: 15.608,46 € 

    - Any 2012 i 2013, Joan Veny Roca: pagat: 9.883,80 € 
 
- Es té coneixement si el Departament de Carreteres del Consell actuarà, i de quina manera i quan, en 
relació amb la conducció d’aigües pluvials al c/ Major de la Colònia, tal com va aparèixer publicat a la 
premsa fa uns mesos? 
 
Resposta: Encara, no. 
 
- Sobre la Sentència 135/2011, d’1 d’abril, dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1 de 
Palma, que declarava nul·la la llicència concedida per JGL de 12 de juny de 2000 per reformar “un aljub 
en traster de 5x5 metres” i s’ordenava actuar en el sentit del restabliment de la legalitat; atesa la 
Interlocutòria del mateix Jutjat núm. 195/2014, de 3 de juny, en el procediment d’execució definitiva 
3/2012; i a la vista de l’acord de la JGL de 12 de setembre, de contractació d’un arquitecte tècnic per a 
la redacció per a l’execució d’aquestes obres conduents al restabliment de la legalitat: 
 
- En quin estadi es troba l’Ajuntament pel que fa a l’execució d’aquesta ordre judicial? 
 
Resposta: S’ha duit a terme la demolició de l’edificació seguint el projecte aprovat per l’Ajuntament i, 
en data 24 d’abril de 2015, s’ha emès el corresponent certificat municipal de final d’obres.   

 
- Quines actuacions s’han fet? 
 
Resposta: Es comunicarà al Jutjat Contenciós Administratiu les actuacions que s’han duit a terme. 
  
- Quines es preveu fer? 
 
Resposta: Encara no ho sé. 
 
- Quines despeses ha comportat, fins ara, aquest procediment judicial, i el corresponent a projectes 
d’obres, etc.? 
 
Resposta: Encara no ho sé. 
 
- Hi ha hagut alguna reacció contra l’Ajuntament, per part del propietari de la finca on es varen produir 
les obres amb empara d’una llicència declarada, com s’ha dit, nul·la, per part de la Justícia? 
 
Resposta: No. 
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Acords  
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els assistents, 
aprovar les actes de les sessions de 14 de maig de 2014 i de 31 de març de 2015. 
 
M1. Acordar: 
1. Acordar, per unanimitat, la inclusió en l’ordre del dia de la Moció que presenta l’Equip de Govern 
municipal de suport a la sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i Font relativa a l’ampliació de l’oferta 
formativa. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Donar suport a la sol·licitud de l’IES Llorenç Garcias i Font, amb què es demana a la Conselleria 
d’Educació, Cultura i Universitats, l’ampliació de l’oferta formativa del centre esmentat en els termes 
següents: 
a) Augmentar amb un altre grup el CF de grau mitjà de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el 
Medi Natural.  
b) Completar l’oferta formativa del CF de Conducció d’Activitats Fisicoesportives en el Medi Natural 
amb el grau superior corresponent. 
c) Substituir la FPB de Serveis Administratius per la FPB d’Agrojardineria i Composicions Florals de 
l’oferta formativa. 
2.2. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació, Cultura i 
Universitats. 
 
2. Acordar, per 6 vots a favor (PI i UIA) i 6 abstencions (PSOE i PP): 
2.1. Aprovar inicialment el Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà, en els termes en què figura a 
l’expedient. 
2.2. Sotmetre el projecte de Reglament d’ús del Parc Verd d’Artà a un període d’informació pública, per 
un termini de trenta dies, mitjançant un anunci publicat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el 
tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnatge i les persones legítimament interessades puguin 
examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions o observacions.  
2.3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre 
municipal d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
2.4. Facultar el batle per subscriure i signar tota classe de documents relacionats amb aquest assumpte. 
 
3. Acordar, per 9 vots a favor (PI, UIA i PP) i 3 abstencions (PSOE): 
3.1. Aprovar el Pla integral de turisme 2015. 
3.2. Notificar l’aprovació del Pla a la Conselleria de Turisme i Esports i a l’Agència de Turisme de les 
Illes Balears. 
 
4. Acordar, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP): 
4.1. Rebutjar l’assignació dels registres civils als registradors mercantils i de la propietat, per ser una 
privatització encoberta d’un servei públic essencial com és el Registre Civil. 
4.2. Rebutjar la possible mercantilització de les dades personals dels ciutadans i ciutadanes de la nostra 
comunitat autònoma.  
4.3. Exigir que qualsevol reforma del Registre Civil mantingui aquest servei dins de l’Administració de 
Justícia atès per funcionaris de Justícia, amb l’objectiu de garantir la gratuïtat de tots els tràmits i la 
privacitat de les dades inscrites en aquest. 
4.4. Dirigir aquest acord al Sr. Ministre de Justícia i instar-lo a tornar enrere en les seves pretensions de 
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privatitzar els registres civils i que continuï essent un servei públic i de qualitat com fins ara. 
 
5. Acordar, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP), instar el Govern de les Illes 
Balears a garantir l’arribada de tots els canals públics en llengua catalana a través de la TDT. 
 
6. Acordar, per 9 vots a favor (PI, PSOE i PP) i 3 abstencions (UIA): 
6.1. Sol·licitar que la servitud de protecció, en l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat, es mantengui 
d’acord amb la delimitació aprovada per l’Ordre ministerial de 23 de maig de 1995. 
Subsidiàriament, per al cas que es modifiqui aquesta delimitació, sol·licitar que la nova delimitació 
coincideixi amb el límit interior de la zona de protecció per al limònium que queda reflectida als plànols 
de les Normes subsidiàries de planejament del municipi d’Artà. 
6.2. Comunicar, als efectes oportuns, que la servitud de 100 metres provocaria que l’aprofitament 
urbanístic no es pogués materialitzar i, per tant, podria donar lloc a indemnitzacions d’acord amb la 
legislació urbanística. 
6.3. Donar trasllat d’aquest acord, juntament amb l’informe jurídic emès pel lletrat Sr. Juan Mir Cerdó, 
a la Demarcació de Costes a les Illes Balears als efectes de ser incorporats, com a informe municipal, a 
l’expedient d’establiment d’una ribera de mar i de modificació de la zona de servitud de protecció a 
l’àmbit de la illeta del Molí d’en Regalat. 
6.4. Donar, també, trasllat d’aquest acord i de l’informe jurídic al Consell de Mallorca i als propietaris 
de la illeta cadastral 36869. 
 
7. Acordar, per 9 vots a favor (PI, UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP): 
7.1. Demanar al Govern d’Espanya que aturi la tramitació del Projecte de reforma de la Llei de monts. 
7.2. Donar suport a la campanya “StopLeyMontesPP”, duta a terme per grups ecologistes i agents 
forestals per demanar la paralització de la reforma de la Llei de monts. 
 
P1. Acordar: 
1. Acordar, per unanimitat, la inclusió en l’ordre del dia la ratificació de l’acord de la Junta de Govern 
Local de 27 d’abril de 2015. Nomenaments dels membres de les meses electorals. 
2. Acordar, per unanimitat, ratificar l’acord de la Junta de Govern Local de 27 d’abril de 2015. 
Nomenaments dels membres de les meses electorals. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


